

Marketplace OPEN BUILDING AUTOMATION
Light+Building 2020

| | |
|---|---|
| <p>Fragebogen</p> <p>für Presse und Social Media zum Marketplace OPEN BUILDING AUTOMATION (Halle 9.1, D70)</p> | <p>Questionaire</p> <p>for press and social media on the Marketplace OPEN BUILDING AUTO- MATION (Hall 9.1, D70)</p> |
| <p>Firma</p> | <p>Company name</p> |
| <p>OAS Open AutomationSystems GmbH</p> | <p>OAS Open AutomationSystems GmbH</p> |
| <p>Exponat auf dem Marketplace OPEN BUILDING AUTOMATION</p> | <p>Exhibit at the Marketplace OPEN BUILDING AUTOMATION</p> |
| <ul style="list-style-type: none"> • OAS SBS IOM I/O-Feldbusmodule • OAS SBS smart room system • OAS SBS JACE XN4 • OAS SBS EDGE XN4 • OAS SBS IOMR X | <ul style="list-style-type: none"> • OAS SBS IOM I/O-Feldbusmodule • OAS SBS smart room system • OAS SBS JACE XN4 • OAS SBS EDGE XN4 • OAS SBS IOMR X |
| <p>1. Was zeigen Sie am Marketplace OPEN BUILDING AUTOMATION? Was ist die typische Anwendung?</p> | <p>1. What do you present at the Marketplace OPEN BUILDING AUTOMATION? What is the typical application?</p> |
| <p>Die OAS Open AutomationSystems GmbH ist der Anbieter für offene Energiemanagement- und Gebäudeautomationssysteme zur durchgängigen Digitalisierung der technischen Gebäudeausrüstung. Als autorisierter TRIDIUM Distributor vertreiben wir intelligente Hard- und Software-Produkte sowie Lösungen powered by Niagara Framework®. Mit SBS - Smart Building Solutions bieten wir intelligente Produkte sowie völlig offene IoT-Lösungen und -Dienstleistungen, die weit über die gewöhnliche Raum- und Gebäudeautomation hinausgehen.</p> | <p>OAS Open AutomationSystems GmbH provides open energy management and building automation systems for the end-to-end digitization of technical building equipment. As an authorized TRIDIUM distributor we sell hardware and software products as well as solutions powered by Niagara Framework®. With SBS - Smart Building Solutions, we offer intelligent products and completely open IoT solutions and services that go far beyond conventional room and building automation.</p> |
| <p>2. Was ist das Besondere an Ihrem Exponat? Worin liegt die Innovation?</p> | <p>2. What is special about your exhibit? What is the innovation?</p> |
| <p>Die Digitalisierung und Vernetzung der gesamten Gebäudetechnik zur Energieeinsparung, Erhöhung der Effizienz und des Komforts sind die maßgebenden Ziele für unsere Produkte und Lösungen. Zur Lösung individueller Anforderungen zur Digitalisierung intelligenter Gebäude / Smart Buildings, bieten wir standardisierte und erprobte Hard- und Softwarekomponenten sowie Komplettlösungen an.</p> | <p>The digitization and integration of the entire building technology to save energy, increase efficiency and comfort are the primary goals for our products and solutions. We offer standardized and proven hardware and software components as well as complete solutions to meet individual requirements for the digitization of intelligent buildings / smart buildings.</p> |
| <p>3. Was ist der besondere Anwendungsnutzen?</p> | <p>3. What is the special user benefit?</p> |

Marketplace OPEN BUILDING AUTOMATION
Light+Building 2020

| | |
|---|--|
| <p>Unsere Zuverlässigkeit, unsere Nähe zum Kunden sowie unser fundiertes und stets weiterwachsendes Know-How in dieser Branche zeichnen uns aus. Wir sind Ihr starker Partner bei der Realisierung Ihrer Pläne in eine digitale Zukunft. Mit innovativen Produkten, Systemen und Dienstleistungen, qualifiziertem Service und dem hohen Engagement unserer Mitarbeiter arbeiten wir grundsätzlich nach zukunftsorientierten und weltweiten Standards für offene Automatisierungslösungen.</p> | <p>Our reliability, our proximity to our customers as well as our well-founded and constantly growing know-how in this industry distinguish us. We are your strong partner for the realization of your plans into a digital future. With innovative products, systems and services, qualified service and the high commitment of our employees, we consistently work according to future-oriented and worldwide standards for open automation solutions.</p> |
| <p>4. Präsentieren Sie Ihr Exponat im Vortragsprogramm „OpenBuildingAutomation.live@l+b“?</p> | <p>4. Do you present your exhibit in the lecture program „OpenBuildingAutomation.live@l+b“?</p> |
| <p>Nein</p> | <p>No</p> |